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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gazdasági és 
Városfejlesztési Bizottságának 2024. július 10. (szerda) napján a 8 óra 30 percre 
meghirdetett, de ténylegesen 8 óra 38 perckor kezdődő Szekszárd Megyei Jogú Város 
Polgármesteri Hivatalának Polgármesteri Tárgyaló termében megtartott rendes, nyilvános 
üléséről. 
 

Jelen vannak:    Bomba Gábor elnök; 

Gréczy-Félegyházi Gyöngyvér bizottsági tag- 
Máté Péter bizottsági tag- 
 

Távol maradt:    Rácz Zoltán elnökhelyettes 

 

Tanácskozási joggal megjelentek: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető- (! jegyző 
megbízásából jegyzői megbízottként) 
Zsiga Marianna igazgatóságvezető- 

  

Bomba Gábor elnök köszönti a megjelenteket, majd megállapítja, hogy a bizottságból 3 

bizottsági tag jelen van, a bizottság határozatképes; !z elnök az ülést 8 óra 38 perckor 

megnyitja. 

 

!z elnök szavazásra teszi fel a zárt ülés napirendjének elfogadására irányuló javaslatot, 
amelyet a bizottság 3 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott; 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a nyilvános ülés napirendjének elfogadására irányuló 
javaslatot, amelyet a bizottság 3 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott; 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a teljes ülés napirendjének elfogadására irányuló javaslatot, 
amelyet a bizottság 3 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott, és az alábbi napirendet 
állapította meg: 
 

NAPIREND 

1. napirendi pont: 

Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata tulajdonában, a Tankerület 
vagyonkezelésében lévő eszközök selejtezésére 

(169. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

Előadó: Zsiga Marianna igazgatóságvezető 
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2. napirendi pont: 

A Szekszárd !lsóutca-Csatár-Bakta 2023 Civil Egyesület közterület használati díj mellőzése 
iránti kérelme 

(168. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: dr. Varga !ndrás osztályvezető 

 

3. napirendi pont: 

A 4. számú fogorvosi körzetet ellátó fogorvosi rendelő új helyszínre történő költöztetése 

(170. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

ZÁRT ÜLÉS: 
 

4. napirendi pont: 

Településképi vélemény iránti kérelem Szekszárd, Bátaszéki út 25-27-29. hsz. alatt 

kereskedelmi szolgáltató épület átépítésére, bővítésére 

(171. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Herr Teréz főépítész 

Előadó: Herr Teréz főépítész 

 

5. napirendi pont: 

Településképi vélemény iránti kérelem Szekszárd, Bátaszéki út 70; hsz; alatt tárgyaló-épület 
és garázs építésére 

(172. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Herr Teréz főépítész 

Előadó: Herr Teréz főépítész 

 

 

1. napirendi pont: 

Javaslat Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata tulajdonában, a Tankerület 
vagyonkezelésében lévő eszközök selejtezésére 

(169. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

Előadó: Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

 

Bomba Gábor elnök: Előterjesztő és előadó Zsiga Marianna. 
 

Zsiga Marianna igazgatóságvezető: Köszönöm szépen a szót. ! Garay János Általános Iskola 
nyújtott be egyetlen egy eszköz tekintetében selejtezési kérelmet. Ez egy számítógép 
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konfiguráció, ennek a selejtezéséhez kéri a bizottság hozzájárulását. Ez egy utolsó pillanatban 
beesett kérés, gondoltuk, hogy akkor még a nyári szünet előtt intézzük el. 
 

Bomba Gábor elnök: Akkor ezzel kapcsolatban van-e kérdésetek? Ha nincs, akkor a 

határozatra szavaznánk. !ki egyetért, kérem, emelje fel a kezét.  
 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 3 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

196/2024; (VII;10;) határozata 

a Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata tulajdonában, a Tankerület 
vagyonkezelésében lévő eszközeinek selejtezéséről 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottsága az önkormányzat vagyonáról és a vagyongazdálkodás szabályairól szóló 31/2004. 
(XII. 1.) rendelete 16. § 11. pontja alapján  
 

1. dönt arról, hogy a Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata tulajdonában, a 
Tankerület vagyonkezelésében lévő a mellékelt selejtezési jegyzéken szereplő 
nagyértékű tárgyi eszköz selejtezésre kerüljön- 

 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

 

2. felhívja a Polgármesteri Hivatal Gazdasági Igazgatóságát, hogy a tárgyi eszköz 
nyilvántartásból vezesse ki a jegyzéken szereplő eszközt, valamint értesítse a 
vagyonkezelőt a selejtezés jóváhagyásáról. 

 

Határidő: döntéshozatal napja 

Felelős: Zsiga Marianna igazgatóságvezető 

 

2. napirendi pont: 

! Szekszárd !lsóutca-Csatár-Bakta 2023 Civil Egyesület közterület használati díj mellőzése 
iránti kérelme 

(168. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: dr. Varga !ndrás osztályvezető 
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Bomba Gábor elnök: Nincs Karcsi se, !ndrás se, de azt hiszem, hogy ez a tavalyi buli 

megismétlésére való kérelem. 
 

Máté Péter bizottsági tag: Szerintem támogassuk.  
 

Bomba Gábor elnök: Valami kérdés? Legyen buli és tánc. !kkor szavaznánk arra, hogy 
támogatjuk és elengedjük a díjat. !ki egyetért vele, kérem, emelje fel a kezét.  
 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 3 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

197/2024; (VII;10;) határozata 

a Szekszárd !lsóutca-Csatár-Bakta 2023 Civil Egyesület közterület használati díj 
mellőzésére vonatkozó kérelméről 

 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019. (XII.23.) önkormányzati 
rendelet 1. melléklet Gazdasági és Városfejlesztési Bizottság alcím 1.1 pontjában, továbbá a 
közterületek használatáról szóló 4/2019. (II.5.) önkormányzati rendelet 15. § (2) 
bekezdésében kapott felhatalmazás alapján eljárva, a Szekszárd  !lsóutca-Csatár-Bakta 2023 

Civil Egyesület „Csatári Sokadalom” elnevezésű rendezvényének lebonyolítása kapcsán 
benyújtott, a közterület használati díj elengedésére vonatkozó kérelmét támogatja, és 
hozzájárul a közterület használati díj mellőzéséhez. 
 

Határidő:  döntéshozatal napja 

Felelős:  Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

3. napirendi pont: 

! 4; számú fogorvosi körzetet ellátó fogorvosi rendelő új helyszínre történő költöztetése 

(170. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Magyar Károly igazgatóságvezető 

Előadó: Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

Bomba Gábor elnök: Jó, röviden, ha jól néztem, arról szól, hogy két helyszín merült fel az, 

egyik az új ügyeleti központ, ahova egy viszonylag drága átalakítással lehetne odaköltöztetni 
a fogorvosi rendelőt. !z lenne a Hivatal javaslata, hogy ne oda, hanem a Szent István térre 
költözzön a fogorvosi rendelő, mert ott rendelkezésre áll minden olyan infrastruktúra, ami 
kell. 
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Máté Péter bizottsági tag: Ott lesz az összes fogorvos? 

 

Bomba Gábor elnök: Sok lesz most ott, de hogy az összes, azt én nem tudom. 
 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: Nem az összes lesz ott, de elég sokan vannak ott. 
 

Bomba Gábor elnök: Nincs a Karcsi, nincs kitől kérdeznem az ottani beázással kapcsolatban, 
hogy megcsinálták-e már. 
 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: Nem egyből fognak költözni, mert eü szolgálati 
jogviszonyos a doktor. Nekünk kell a működési engedélyt megkérni, és ott a közgyűlés le kell 
módosítsa az alapító okiratot. 

 

Máté Péter bizottsági tag: Egy külön közgyűlés kell megint? 

 

dr; Holczer Mónika igazgatóságvezető: Nem. Majd, ha lesz a soron következő, akkor majd arra 
fogom előkészíteni. !ddig is a Karcsiék tudnak az árajánlattal dolgozni. 
 

Bomba Gábor elnök: Ha nincs több kérdés, akkor erre szavaznánk.  
 

További kérdés, hozzászólás nem hangzott el. 
 

!z elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 3 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

Gazdasági és Városfejlesztési Bizottságának 

198/2024; (VII;10;) határozata 

a 4; sz; fogorvosi körzet új helyszínre történő áthelyezéséről  
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Gazdasági és Városfejlesztési 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatról szóló 29/2019. (XII.23.) önkormányzati 
rendelet 1. melléklet GVB alcím 16. e) pontjában meghatározott átruházott hatáskörben 

eljárva dönt 
 

1. a 4. számú fogorvosi körzet áthelyezéséről a Szent István tér 18. szám alatti 
önkormányzati orvosi központba- 
 

Határidő:  2024. augusztus 31. 

Felelős:  Magyar Károly igazgatóságvezető 
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2. felkéri a Hivatalt a költözést követően a fogorvosi rendelő bérléséről szóló bérleti 

szerződés felmondására. 
 

Határidő:  költözés befejezése után haladéktalanul 
Felelős:  Magyar Károly igazgatóságvezető 

 

További hozzászólás nem hangzott el, így az elnök a nyilvános ülést 8 óra 42 perckor 

berekeszti; ! bizottság zárt ülésen folytatja munkáját; 
 

K.m.f 

 

 

          Máté Péter 

jegyzőkönyv-hitelesítő 

 

 

 

 

 

Készítette: 
 

dr; Holczer Mónika        
  igazgatóságvezető                 

Bomba Gábor 

elnök 

 
Ellenjegyezte: 

           dr; Zsikó-Gál Klaudia 

                jegyző 

 


